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Emne: Fiber i austrheim! 
 
Hei! 
  
Ser at kommunen planlegger å bygge ut fiberbasert breiband i leikvoll-Solend området i 2015.  
Håpar at dette blir utvida til Njøten og.  
I dei siste åra er det komt mange nye hus i Søre Njøten med behov for stabil internett iforbindelse med 
både skulearbeid, arbeid og fritidsaktivitetar. 
Og me er sjølvsagt interessert i å ha raskt og stabilt breiband på lik linje me resten av kommunen. 
  

  
Mvh 
Annette Brügger 


